
ЦЕНТРАЛНА ИЗБИРАТЕЛНА КОМИСИЯ  

 

 

П Р О Т О К О Л 

№ 433 

 

На 17 октомври  2023 г. се проведе заседание на Централната 

избирателна комисия  при следния 

 

Д  н  е  в  е  н    р  е  д: 

 

1. Проекти на решения относно искане за отваряне на 

запечатани помещения, в които се съхраняват изборни книжа и 

материали. 

Докладва:  Цветанка Георгиева 

2. Проекти на решения, свързани със състави на общински 

избирателни комисии. 

Докладват: Димитър Димитров,  

Красимир Ципов 

3. Разяснителна кампания. 

   Докладва: Цветозар Томов 

4. Проект на решение относно реда за предаване от 

СИК/ПСИК на ОИК на сгрешен при попълването му протокол с 

резултатите от гласуването и получаването на нов протокол при 

произвеждане на изборите на 29 октомври 2023 г. 

   Докладва: Силвия Стойчева 

5. Доклади по дела, жалби и сигнали. 

Докладват: Димитър Димитров,  

Цветозар Томов, Росица Матева,  

Гергана Стоянова, Силвия 

 Стойчева, Елка Стоянова,  

Любомир Георгиев, Йорданка Ганчева, 

Красимир Ципов, Севинч Солакова 

6. Доклади по административни преписки. 
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Докладват: Емил Войнов, Димитър 

Димитров, Росица Матева, Цветозар 

Томов, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева, Красимир Ципов, Елка Стоянова, 

Любомир Георгиев, Севинч Солакова, 

Гергана Стоянова 

7. Проект на решение относно регистрация на наблюдатели в 

изборите за общински съветници и за кметове на 29 октомври 2023 

г.  

   Докладва: Цветозар Томов 

   

ПРИСЪСТВАХА: Камелия Нейкова, Димитър Димитров, 

Росица Матева, Емил Войнов, Севинч Солакова, Гергана Стоянова, 

Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Красимир Ципов, Любомир 

Георгиев, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева и Цветозар Томов.  

ОТСЪСТВАХА: Георги Баханов, Елка Стоянова. 

 

Заседанието бе открито в 10,50 ч. и председателствано от 

госпожа Камелия Нейкова –председател на Централната 

избирателна комисия, и госпожа Росица Матева – заместник-

председател на комисията. 

 

* * * 

 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Добър ден, колеги. 

В залата сме 13 членове на Централната избирателна комисия. 

Имаме необходимия кворум за провеждане на заседание. 

Поради ползване на отпуск отсъства колегата Баханов. 

Предлагам ви следния проект за дневен ред: 

 1. Проекти на решения относно искане за отваряне на 

запечатани помещения, в които се съхраняват изборни книжа и 

материали, с докладчик госпожа Цветанка Георгиева. 

 2. Проекти на решения, свързани със състави на общински 

избирателни комисии с докладчик  господин Димитров. 
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3. Доклади по разяснителната кампания с докладчик  господин 

Томов. 

4. Проект на решение относно реда за предаване от 

СИК/ПСИК на ОИК на сгрешен при попълването му протокол с 

резултатите от гласуването и получаване на нов протокол при 

произвеждане на изборите на 29.10.2023 г. с докладчик госпожа 

Стойчева. 

5. Доклади по дела, жалби и сигнали с докладчици  господин 

Димитров,  господин Томов, госпожа Матева, госпожа Гергана 

Стоянова, госпожа Стойчева, госпожа Елка Стоянова,  господин 

Георгиев. 

6. Доклади по административни преписки с докладчици 

колегите Войнов, Димитров, Матева, Томов, Стойчева, Георгиева, 

Ципов, Елка Стоянова,  Георгиев, Солакова.  

Моля за вашите предложения за допълване на дневния ред? 

Няма. 

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Йорданка Ганчева, Камелия 

Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Севинч Солакова, 

Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов);  против –   

няма. 

Дневният ред се приема. 

 

Колеги, преминаваме към точка първа от дневния ред: 

ПРОЕКТ НА РЕШЕНИЕ ОТНОСНО ИСКАНЕ ЗА 

ОТВАРЯНЕ НА ЗАПЕЧАТАНИ ПОМЕЩЕНИЯ, В КОИТО СЕ 

СЪХРАНЯВАТ ИЗБОРНИ КНИЖА И МАТЕРИАЛИ. 

 Госпожо Георгиева, заповядайте в точка първа. 

ЦВЕТАНКА ГЕОРГИЕВА: Благодаря. Колеги, в Централната 

избирателна комисия е постъпило искане с вх. № МИ-14-13 от 

16.10.2023 г. от временно изпълняващ длъжността кмет на община 

Божурище, за разрешаване на достъп до две запечатани помещения, 

намиращи се на приземния етаж в сградата на общинската 
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администрация, в които се съхраняват изборни книжа и материали 

от произведени избори. 

Достъпът до помещенията е необходим във връзка с 

извършване на ремонтни дейности – смяна на дограма, смяна на 

ограждащи стени и ремонт на електро инсталацията. Наред с това 

ще бъде извършено и предаване на изборни книжа с изтекъл срок на 

съхранение на Държавна агенция „Архиви“, както и пренареждане 

изборните книжа и материали, оставащи за съхранение в 

общинската администрация в двете помещения. 

Предвид изложеното и на база правните основания предлагам 

на Централната избирателна комисия да реши: разрешава отваряне 

на запечатани помещения № 1 и № 3, намиращи се на приземния 

етап в сградата на общинската администрация в гр. Божурище, в 

които се съхраняват изборни книжа и материали от произведени 

избори. 

Достъпът до запечатаните помещения, в които се съхраняват 

изборните книжа и материали, да се осъществи по реда на т. 5 от 

Решение № 1750 от 10.03.2023 г. от комисия от длъжностни лица, 

определени със заповед на кмета на общината. За извършените 

дейности да се съставят съответните протоколи в съответствие с 

изискванията на т. 6 от Решение № 1750 от 10.03.2023 г. на ЦИК.  

След извършване на ремонтните дейности и пренареждане на 

изборните книжа и материали, оставащи за съхранение в 

общинската администрация, помещенията да се запечатат по реда на 

Решение № 1750 от 10.03.2023 г. на ЦИК.  

Копие от заповедта на кмета на общината за определяне на 

длъжностните лица от общинската администрация и съответните 

протоколи да се изпратят по реда на т. 8 от Решение № 1750 от 

10.03.2023 г.   

Предаването на изборните книжа и материали с изтекъл срок 

на съхранение на ДА „Архиви“ и преподреждането се извършва по 

реда на т. 2 на Решение № 1750 от 10 март 2023 г. на ЦИК, без да е 

необходимо изрично разрешение на Централната избирателна 

комисия. 
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ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания? 

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Йорданка Ганчева, Камелия 

Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов);  против –   

няма. 

Решението е с № 2693 от 17.10.2023 г. 

  

Колеги, продължаваме с точка втора от дневния ред: 

ПРОЕКТИ НА РЕШЕНИЯ, СВЪРЗАНИ СЪС СЪСТАВИ НА 

ОБЩИНСКИ ИЗБИРАТЕЛНИ КОМИСИИ. 

 Господин Димитров, заповядайте. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Благодаря Ви, госпожо 

председател! Колеги, с вх. № МИ-10-189 от 16.10.2023 г. е 

постъпило предложение за назначаване на член на ОИК – община 

Костинброд, от Политическа партия „Има такъв народ“. 

Решението, което е в папката ми, е с проектен № 2927. 

В ЦИК е постъпило предложение със съответния номер от              

В. С. Г., упълномощен представител на Партия „Има такъв народ“, 

за промени в ОИК – Костинброд. Предлага се на мястото на 

освободения с Решение № 1650-МИ от 12.10.2023 г. И.                       

Д. Г., заместник-председател на ОИК, да бъде назначена                    

Ю. Б. Г. 

Приложена е декларация по чл. 75, копие от диплома за 

завършено висше образование на Ю. Б. Г. и                            

пълномощно в полза на В. С. Г. 

Предвид изложеното и на основание чл. 57, ал. 1, т. 5 от 

Изборния кодекс предлагам Централната избирателна комисия да 

реши: назначава за заместник-председател на ОИК – Костинброд,  

Ю. Б. Г. със съответното ЕГН.  

На назначения заместник-председател да се издаде 

удостоверение. 
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Решението подлежи на обжалване пред ВАС чрез ЦИК. 

Това е предложението ми. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. Няма. 

Моля, режим на гласуване.   

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Йорданка Ганчева, Камелия 

Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Силвия Стойчева, 

Цветанка Георгиева, Цветозар Томов);  против –   няма. 

Решението е с № 2694-МИ от 17.10.2023 г.  

В точка втора има ли други проекти, свързани със състави на 

общински избирателни комисии? Засега няма. 

 

Колеги, преминаваме към точка трета от дневния ред: 

ДОКЛАДИ ПО РАЗЯСНИТЕЛНА КАМПАНИЯ. 

 Господин Томов, имате ли готовност по тази точка? 

Заповядайте,  господин Томов. 

ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Благодаря. Колеги, постъпил е 

поредният отчет от БТВ с вх. № МИ-25-11/11  от 16.10.2023 г. Той е 

за ТВ-кампанията в каналите на БТВ и каналите на групата БТВ за 

периода от последната седмица. 

Докладвам го за сведение. 

Също е пристигнал междинен отчет от Радио компания Си 

Джей ООД за същия период от време с вх. № МИ-25-11 от 

16.10.2023 г.  

Докладвам го за сведение. 

 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, 

преминаваме към точка четвърта от дневния ред: 

ПРОЕКТ НА РЕШЕНИЕ ОТНОСНО РЕДА ЗА ПРЕДАВАНЕ 

ОТ СИК/ПСИК НА ОИК НА СГРЕШЕН ПРИ ПОПЪЛВАНЕТО МУ 

ПРОТОКОЛ С РЕЗУЛТАТИТЕ ОТ ГЛАСУВАНЕТО И 

ПОЛУЧАВАНЕ НА НОВ ПРОТОКОЛ ПРИ ПРОИЗВЕЖДАНЕ НА 

ИЗБОРИТЕ НА 29.10.2023 Г.  
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 Госпожо Стойчева, заповядайте. 

СИЛВИЯ СТОЙЧЕВА: Колеги, във вътрешната мрежа в 

папка с моите инициали можете да се запознаете с проект на 

решение относно реда за предаване от СИК/ПСИК на ОИК на 

сгрешен при попълването му протокол с резултатите от гласуването 

и получаване на нов протокол при произвеждане на изборите за 

общински съветници и за кметове на 29 октомври 2023 г.  

Правните основания за вземане на това решение са чл. 57, ал. 

1 т. от 1 до 3 и чл. 433 от Изборния кодекс. 

В т. 1 от решението е указано какви действия извършват 

секционните избирателни комисии при преброяване на бюлетините 

и установяване на резултатите от гласуването, а именно, че 

задължително вписват данните първо в черновата на секционния 

протокол, след което изваждат формуляра на секционния протокол 

за резултата от гласуването. Посочени са съответните приложения и 

в него попълват данните, установени при преброяването на 

бюлетините. 

В т. 3 е пояснено какво означава „сгрешен протокол“, как се 

поправя явна фактическа грешка – е обяснено по-нататък в 

решението. Точки от 5 до 10 подробно описват действията, които 

секционната избирателна комисия и Общинската избирателна 

комисия извършват при уведомяването на Общинската избирателна 

комисия за сгрешен протокол, формулярът, който се попълва за 

предаването, определянето от страна на Общинската избирателна 

комисия задължително на неин член, който подписва новия 

формуляр за предаване на сгрешения протокол между Общинската 

избирателна комисия и секционната избирателна комисия  

И различната точка от приеманите досега указания към 

секционните избирателни комисии е т. 11, която сочи, че това 

решение се прилага от СИК/ПСИК и Общинската избирателна 

комисия и при евентуален втори тур на изборите в съответната 

община или кметство. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания по проекта на решение. Няма. 
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Моля, режим на гласуване.  

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Йорданка Ганчева, Камелия 

Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар 

Томов);  против –   няма. 

Решението е с № 2695-МИ от 17.10.2023 г.  

 

Колеги, продължаваме със следващата точка – точка пета – 

от дневния ред: 

ДОКЛАДИ ПО ДЕЛА, ЖАЛБИ И СИГНАЛИ. 

 Господин Димитров, заповядайте. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Благодаря Ви, госпожо 

председател! Колеги, с вх. № МИ-20-47 от 13.10.2023 г. сме 

получили сигнал от СЕМ, с който ни уведомяват, че доставчикът на 

медийни услуги Фондация „АЛФА“ е излъчила 45-секунден 

предизборен клип на ПП БСП, означен с каш „Местни избори 2023 

г.“  

Аз помолих да се направи проверка. Действително е излъчен 

такъв кратък клип. Той е бил съпроводен с надпис „Безплатна 

форма“, както и завършва с „Купуването и продаването на гласове е 

престъпление“. 

Сигналът на СЕМ е за това, че на страницата на „АЛФА“ ТВ 

няма качени договори, нито е подадена тарифа. Само че знаете, че 

ние им изпратихме едно предупредително писмо. В писмото беше 

изрично подчертано, че те няма да сключват договори и всичко, 

каквото и да излъчи, ще бъде безплатно.  

Така че аз докладвам този сигнал за сведение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

различно предложение от това на докладчика? Няма. 

 

Колеги, продължаваме към точка шеста от дневния ред: 

ДОКЛАДИ ПО АДМИНИСТРАТИВНИ ПРЕПИСКИ. 
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 Господин Димитров, Вие имате ли готовност с докладната 

записка за компютърната обработка? 

Заповядайте, господин Димитров. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Колеги, от "Информационно 

обслужване" АД е постъпило писмо с имената и ЕГН за 314 

оператори, които ще бъдат използвани за първи и втори тур на 

изборите. 

Във вътрешната мрежа в папка с моите инициали има едно 

писмо до  господин Стоянов, министър на вътрешните работи, и до  

господин Тончев, с което очакваме от тях да извършат проверка на 

посочените лица. Записал съм не по-късно от 27-ми, но ще го 

поправя на 25-ти. 

Това е моят доклад. Има достатъчно време. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания? 

 Господин Димитров и колеги, предлагам ви така, както 

взехме протоколно решение, лицата, които се изпращат за проверка 

и резултатите от проверката да се класират в обособен класьор в 

залата, за да бъдат на разположение на членовете на Централната 

избирателна комисия при необходимост за извършване на справка. 

Има ли, колеги, други предложения? 

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева);  против –   

няма. 

Предложението се приема. 

 Госпожо Матева, заповядайте в точката за административни 

преписки. 

РОСИЦА МАТЕВА: Благодаря. Колеги, докладвам ви писмо 

от Обществения съвет с вх. № ЦИК-12-37 от 16.10.2023 г. Явно е 

донесено след приключване на заседанието. С това писмо ни 

уведомяват за свикване на редовно заседание на Обществения съвет 
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днес, 17 октомври, от 18,00 ч., което ще се проведе онлайн в 

платформата, която е посочена в писмото. 

Дневният ред е:  

1. Обсъждане на възможни проблеми и решения в 

организацията на местните избори, при които Общественият съвет 

би могъл да има мнение и предложение. 

2. Приемане на решение за провеждане на нов избор на 

ръководство на Обществения съвет. 

3. Разни. 

Молят за стенограф. 

Колеги, докладвам ви писмо с вх. № МИ-00-141 от 17.10.2023 

г. от "Информационно обслужване" АД, в което ни информират, че 

съгласно наши указания, дадени вчера с писмо с посочен входящ 

номер, в системата достъпът на ОИК, както и на служители на 

клоновете на "Информационно обслужване" АД в модулите за 

извършване на корекции е ограничен. 

След получаване на това писмо са пристигнали следните 

заявки за промени. От Общинска избирателна комисия – Гурково,  с 

Решение № 87 е заличена регистрацията на няколко кандидати за 

общински съветници. 

Ние вчера по жалба взехме решение, с което потвърдихме 

решението на Общинската избирателна комисия – Гурково, и 

изпратихме писмо на "Информационно обслужване" АД да бъдат 

заличени тези кандидати в системата. Така че по-късно може би ще 

получим отговор и във връзка с това писмо. 

Следващата заявка е от Общинска избирателна комисия – 

Ямбол. Във връзка с Решение № 70-МИ от 16.10.2023 г. Общинската 

избирателна комисия – Ямбол, е заличила кандидата И. А.                  

А., вписан под № 6 в листата. 

В тази връзка ви предлагам да изпратим писмо до 

"Информационно обслужване" АД въз основа на писмото и 

решението на Общинската избирателна комисия – Ямбол, да укажем 

в системата cik.iz-bg.net да бъде заличен кандидатът под № 6 от 
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кандидатската листа от общински съветници на Партия Движение за 

права и свободи. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания? Няма. 

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир 

Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, 

Цветанка Георгиева, Цветозар Томов);  против –   няма. 

Предложението се приема. 

Заповядайте, госпожо Матева. 

РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, докладвам ви писмо с вх. № 

МИ-00-140 от 17.10.2023 г. от "Информационно обслужване" АД. 

Въз основа на наше писмо от вчера за корекция в адреса на 

секционна избирателна комисия в с. Иваново, община Рудозем, ни 

информират, че е извършена корекцията.  

Докладвам го за сведение. 

Колеги, докладвам ви писмо от Национална следствена 

служба с вх. № НС-08-67/2 от 17.10.2023 г. с искане за осигуряване 

на експерт оригинални документи в ЦИК за извършване на 

експертиза. 

Докладвам го за сведение. Ще укажа на администрацията да 

осигурят документите и да се свържат с експерта.  

Колеги, докладвам ви писмо с вх. № МИ-15-813 от 16.10.2023 

г. Това е запитване от Общинска избирателна комисия – Дупница, 

във връзка с Решение № 2643-МИ на ЦИК, с което е дадено 

разрешение за задържане на М. Г. З.,                                                      

който е регистриран като независим кандидат за кмет на община 

Дупница. 

Общинска избирателна комисия – Дупница, с оглед 

преценката на обстоятелствата и правомощията на ОИК по чл. 87, 

ал. 1, т. 5 от Изборния кодекс и доколкото от средствата за масова 

информация са получили данни, че регистрираният кандидат е 

задържан с оглед изтърпяване на влязла в сила присъда, молят да им 
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предоставим информация дали е извършена проверка на 

обстоятелствата по чл. 397 от Изборния кодекс. 

Колеги, аз не предлагам да върнем отговор на Общинска 

избирателна комисия – Дупница, тъй като съгласно Решение № 

2460-МИ за проверката на кандидатите Централната избирателна 

комисия извършва проверка на всички регистрирани кандидати за 

участие в тези избори, включително и на този кандидат, като 

изискването да не може да бъде избиран е той в момента да 

изтърпява наказание „лишаване от свобода“. 

Както ни е известно, този кандидат в момента е задържан, но 

следва да бъде преведен в друга държава, където е осъден, за да 

изтърпява наказание „лишаване от свобода“ и в момента самото 

задържане е осъществено въз основа на разрешение на Централната 

избирателна комисия въз основа на мотивирано искане на главния 

прокурор. Той не изтърпява реално наказание „лишаване от 

свобода“ и смятам, че няма основание да бъдат предприемани 

каквито и да било действия от Общинската избирателна комисия за 

момента. 

Ако смятате, че трябва да отговорим нещо друго, нещо на 

Общинската избирателна комисия, моля да го предложите. 

Колеги, докладвам ви за запознаване писмо. То е без автор, от 

РИК-14-32. Не е подписано от никого или поне не е написано 

евентуално от кого се подава. Но с оглед съдържанието на писмото 

предполагам, че е от Общинската избирателна комисия – Перник. 

Входящият № МИ-15-685/1 от 16.10.2023 г. 

Моля да се запознаете с него и след работно обсъждане да 

преценим каки действия да предприемем. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Господин Томов, 

заповядайте в точката за административни преписки. 

ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Благодаря. Колеги, докладвам писмо 

вх. № МИ-15-708/2 от 16.10.2023 г.  Писмото е отговор на  господин  

Н. А., заместник-председател на ОИК – Минерални бани,                 

във връзка с наше писмо, в което поискахме информация за 
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причините, поради които  господин А. отсъства от                              

поредица заседания на ОИК – Минерални бани.  

Поводът да поискаме тази информация беше свързан с писмо 

на ОИК – Минерални бани, до Централната избирателна комисия, с 

което се искаше освобождаването на  господин А. 

Писмото е качено във вътрешната мрежа. Обясненията на  

господин Ангелов са, че за провеждането заседанията на 19, 25 и 28 

септември 2023 г. е бил информиран за тяхното провеждане час и 

половина преди началния час на заседанията и не е имал достатъчно 

време, за да участва в тях предвид отдалечеността на местоработата 

му. А за провеждане на заседанията на 11 и 13 септември 2023 г. не е 

бил информиран. За заседанията на 14 и 27 септември бил 

информиран своевременно, но не е имал възможност да присъства. 

В тази връзка аз предлагам да изпратим писмо до ОИК – 

Минерални бани, със следното съдържание: 

„Във връзка с писмо до Централната избирателна комисия 

еди-кой си входящ номер молим ви да ни изпратите информация 

относно следното: колко време преди заседанието и по какъв начин 

са уведомявани членовете на ОИК – Минерални бани, за 

провеждането на заседанията на ОИК на 11, 13, 19, 25 и 28 

септември 2023 г.“  

Молим да изпратите исканата информация до 17,00 ч. на 

18.10.2023 г.“ 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. Колеги, по писмото има ли предложения? Няма. 

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 7 (Гергана Стоянова, 

Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – 2 

(Йорданка Ганчева, Красимир Ципов).  

Предложението се приема. 

 Господин Томов, заповядайте. 

ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Колеги, във връзка с жалбата, 

изпратена в Централната избирателна комисия срещу Решение № 
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135-МИ от 28.09.2023 г., ни бяха изпратени оригиналните 

документи, свързани с преписката по тази жалба от ОИК – 

Асеновград. 

Предлагам да върнем оригиналните документи на ОИК – 

Асеновград. Подготвил съм писмо, което е качено във вътрешната 

мрежа по този повод. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания по предложението? Няма. 

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Гергана Стоянова, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир 

Георгиев, Росица Матева, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, 

Цветозар Томов);  против –   няма. 

Предложението се приема. 

Следващият докладчик е госпожа Стойчева. Заповядайте, 

госпожо Стойчева. 

СИЛВИЯ СТОЙЧЕВА: Колеги, с вх. № МИ-23-70 от 

16.10.2023 г. е получено писмо от Комисията за защита на личните 

данни, с което във връзка с постъпил при тях сигнал се иска от 

Централната избирателна комисия да изрази становище относно 

фактите, изложени в сигнала, които засягат работата на Общинска 

избирателна комисия – Ихтиман, за това на какво основание е 

създадена вайбър-група в Общинската избирателна комисия, кой я 

администрира, по какъв начин е регламентирано създаването на тази 

група и налични ли са в ЦИК правила и процедури за създаване на 

подобни работни групи. 

Предлагам това писмо да бъде изпратено до Общинската 

избирателна комисия – Ихтиман, за предоставяне на исканата от 

Комисията за защита на личните данни информация, като с копие да 

бъде изпратен отговорът и до Централната избирателна комисия. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. Няма. 

Моля, режим на гласуване.  
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Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир 

Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, 

Цветанка Георгиева, Цветозар Томов);  против –   няма. 

Предложението се приема. 

Заповядайте, госпожо Матева. 

РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, докладвам ви писмо с вх. № 

МИ-15-827 от 17.10.2023 г., от Общинска избирателна комисия – 

Ямбол, с което ни уведомяват за Решение № 70, с което са заличили 

кандидат, по отношение на когото ние по-рано взехме решение да 

изпратим писмо на "Информационно обслужване" АД.  

Така че ще приобщя тази преписка към другата. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Госпожо Георгиева, 

заповядайте. 

ЦВЕТАНКА ГЕОРГИЕВА: Колеги, с вх. № МИ-15-804 от 

16.10.2023 г. сме получили преписка от Общинска избирателна 

комисия – Каолиново, във връзка с предсрочно прекратяване 

пълномощията на общински съветник и обявяване за избран 

следващия от листата на политическата партия.  

Докладвам ви го за сведение и за прилагане към масива от 

преписки с решения на общинските избирателни комисии. 

С вх. № МИ-04-02-55 от 16.10.2023 г. от МВР – „Избори“ ни 

е препратено отворено писмо от кандидат за кмет на община 

Ковачевци. Това писмо е адресирано до медиите и в него става 

въпрос за изборния туризъм. Приложена е справка с населените 

места в общината, броя население и с тези, които са се 

новорегистрирали, за да могат да гласуват в предстоящите избори. 

Призивът е тази информация чрез медиите да стигне до 

обществеността и да се знае – според подателката на отвореното 

писмо – какъв е реалният изборен процес на територията на община 

Ковачевци. 

Предлагам ви го също за сведение. 

С вх. № МИ-22-338 от 16.10.2023 г. сме получили писмо с 

въпрос от Еленка Петрова, която е и кандидат за независим кмет на 
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кметство – какви документи са необходими за заявяване на 

застъпници и пълномощници. Централната избирателна комисия е 

приела две решения - № 2664-МИ от 13.10.2023 г. за условията и 

реда за участие на партии, коалиции, местни коалиции и 

инициативни комитети в изборите за общински съветници и за 

кметове на 29 октомври 2023 г. и № 2594-МИ от 04.10.2023 г. за 

условията и реда за участие на застъпници на кандидатите в 

изборите за общински съветници и за кметове на 29 октомври 2023 

г., където тези въпроси са достатъчно ясни и подробно изяснени.  

Затова ви докладвам този въпрос за сведение. 

Колеги, накрая ви докладвам писмо с вх. № МИ-15-810 от 

16.10.2023 г. Това е писмо, което сме получили във връзка с 

Общинска избирателна комисия – Велинград.  

Моля ви да го погледнете. Докладвам ви го на този етап за 

запознаване. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Следващ докладчик 

е  господин Георгиев. Господин Георгиев, заповядайте, в точката за 

административни преписки. 

Определям за малко госпожа Матева да води заседанието. 

ЛЮБОМИР ГЕОРГИЕВ: Най-напред ви докладвам едно 

писмо, което се намира във вътрешната мрежа в папка с моите 

инициали от вчера. Писмото е с вх. № МИ-22-326 от 13.10.2023 г. 

Съдържанието на писмото има заглавие „Отворено писмо“ и започва 

с „От 11 жители на с. Черешка, община Джебел….“ И продължава 

със заявление, че в селото въпросните 11 жители, които иначе не са 

описани къде са, колко са освен в текста на писмото, че липсата на 

път за достъп до селото и откакто съществува населеното място 

такъв няма и по тази причина – цитирам – „ако стане така, че 

полицията ни принуди в деня на изборите да пуснем СИК в селото 

ни, ще останем пред секцията….“ и други такива.  

Предлагам го за сведение. Иначе писмото е с копие и до 

Общинската избирателна комисия, и до различни информационни 

агенции, вестници и телевизии. 
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Във вътрешната мрежа в папка с моите инициали от днес 

предлагам за запознаване писмо от  господин Илия Христосков, 

жител на с. Щърково, община Лесичово. Авторът на писмото пише: 

„Във връзка с незаконно регистрирани гласоподаватели на 

територията на цялата община…“, но също така и по-надолу в 

писмото пише, че е подаден сигнал на полицията и според тяхна 

проверка всичко е наред, но същевременно моли да се предприемат 

необходимите действия, за да се предотврати компрометиране на 

вота в общината. 

Засега предлагам това писмо за запознаване и евентуално за 

препращане по компетентност или да остане за сведение. 

Това е по тази точка за днес от мен. 

ЗАМЕСТНИК-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Други 

доклади, колеги? 

 Следващ докладчик е колегата Солакова. Госпожо Солакова, 

заповядайте. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, във вътрешната мрежа има 

един проект на писмо като допълнение към вчера гласувано до 

Печатницата на БНБ с копие до всички областни управители – да 

изпратим допълнително нова справка за разпределението по области 

на ролките със специализирана хартия по брой кашони. 

Затова предлагам допълнително да изпратим това писмо. 

ЗАМЕСТНИК-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, 

моля за становище по предложението. Не виждам. 

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Йорданка Ганчева, Красимир 

Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, 

Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов);  против –   

няма. 

Предложението се приема. 

Заповядайте, колега Солакова. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, във вътрешна мрежа в папка 

от вчера е проектът на писмо до министъра на финансите във връзка 
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с изпратените материали с проекта на решение на Министерския 

съвет за одобряване на план за внедряване на интегрирана 

финансово-информационна система за първостепенните 

разпоредители с бюджет за съгласуване. 

ЗАМЕСТНИК-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, 

моля за становище по предложения текст на писмо. 

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Йорданка Ганчева, Красимир 

Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, 

Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов);  против –   

няма. 

Предложението се приема. 

Заповядайте, госпожо Солакова. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, в папка „Заявка – тиражи“ 

предлагам да изпратим до Печатницата на БНБ с копие до 

министъра на финансите допълнителен тираж на бюлетини за 

община Брезово съгласно приложението. Става дума за кметове на 

кметства. 

ЗАМЕСТНИК-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, 

моля за становище по доклада. Няма. 

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Йорданка Ганчева, Красимир 

Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, 

Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов);  против –   

няма. 

Предложението се приема. 

Заповядайте, госпожо Солакова. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, с докладна записка с вх. № 

ЦИК-09-307 от 16.10.2023 г. се предоставя информация по 

извършено проучване за закупуване на архивни кутии за поставяне 

на комплектуваните архивни единици за предаване в Централния 

държавен архив. Знаете, че ние с наше протоколно решение въз 



19 

 

основа на предложение възложихме да се подготвят архивните 

единици в тези архивни кутии. След извършено проучване се 

оказало, че има само една фирма в страната, която се занимава с това 

- „Анадар Принт“ ЕООД – гр. Силистра.  

Въз основа на проведен разговор е получена оферта в 

Централната избирателна комисия – по 25,80 лв. за един брой 

архивна кутия без ДДС, размерите са по стандарта на Централен 

държавен архив, със срок на изработка 20 работни дни. Цената за 

100 кутии е 2 580 лв. без ДДС, включва и транспорт. 

Към докладната записка е представен контролен лист за 

извършен предварителен финансов контрол. По бюджета на ЦИК 

има налични средства по параграф 10-15 – материали.  

Предлагам ви да одобрим разход в размер на 3 096 лв. с ДДС 

за закупуване на архивни кутии за поставяне на архивните единици 

при предаването в Централен държавен архив. 

ЗАМЕСТНИК-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, 

моля за становище по доклада.  

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Йорданка Ганчева, Красимир 

Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, 

Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов);  против –   

няма. 

Предложението се приема. 

Заповядайте, госпожо Солакова. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, за запознаване във връзка с 

постъпили въпроси с оглед на указания за изплащане на 

възнаграждения е изготвен проект на писмо, което да е общо до 

всички кметове на общини с копие до общинските избирателни 

комисии и за обсъждане в работна група. 

Колеги, за запознаване ви докладвам и проект на писмо до 

всички областни управители с копие до Печатницата на БНБ във 

връзка с разпределението по области на ролките със специализирана 
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хартия с посочен общ брой кашони, в които те са опаковани по шест, 

знаете, по две бройки в прозрачно фолио и по шест в кашон. 

Във връзка с това разпределение има и указания до 

областните управители, включително за оставащите в резерв и по 

колко броя ролки са предвидени за първия тур за всяка машина, 

включително възможност за получаване на допълнителен брой от 

оставените като резерв за съхранение в областната, съответно в 

общинската администрация. 

Това също го предлагам за работна група. 

От администрацията на Министерския съвет сме получили 

писмо с вх. № МИ-03-34 от 17.10.2023 г. Уведомяват ни, че е 

възложено централизирано изработката и доставката на изборни 

книжа и материали -  протоколи, чернови за избирателни комисии, 

пликове и други – на „Демакс Ди Пи Ай“ и печати на секционните и 

подвижните секционни избирателни комисии – изпълнител „Неона“ 

ООД. Графиците за доставка на книжата и материалите ще получим 

допълнително.  

Писмото е адресирано до министъра на вътрешните работи с 

копие до Централната избирателна комисия. 

С вх. № МИ-03-33 от 16.10.2023 г. от администрацията на 

Министерския съвет сме получили информация за техническите 

екипи в областните администрации, отговорни за организационно-

техническата подготовка на изборите. Беше време да разберем, че 

организационно-техническата подготовка се води от изпълнителната 

власт. 

Колеги, за запознаване ви докладвам вх. № МИ-15-819 от 

16.10.2023 г. Това е писмо, неподписано, от Общинската 

избирателна комисия – Горна Оряховица, относно неправилно 

отразяване в бюлетината за общински съветници и кмет на община. 

Посочвам ви само и напомням, че съдържанието на бюлетините е 

генерирано въз основа на информация, въведена от общинските 

избирателни комисии в системата cik.is-bg.net. Всички текстове, 

които са част от съдържанието на бюлетините, означават, че са 

въведени във формата на общинските избирателни комисии.  
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Колеги, за сведение ви докладвам вх. № МИ-15-795 от 

16.10.2023 г. от Общинска избирателна комисия – Ихтиман. Те ни 

уведомяват, че с оглед облекчаване на изборния процес в изборния 

ден са предвидили изборни кутии за всеки отделен вид избор, 

поради което изискват нашето становище дали с тези си действия ще 

бъдат в нарушение на законовите разпоредби. 

За съжаление смесваме пълномощия и отговорности. 

Снабдяването с избирателни кутии е задължение на кметовете на 

общините и техните администрации. Общинската избирателна 

комисия участва в този процес по-скоро като контролираща страна, 

но не определят и не предоставят кутии, тъй като това е – пак казвам 

– извън компетентността на Общинската избирателна комисия. 

Централната избирателна комисия е дала общи указания в 

методическите указания до всички общински избирателни комисии. 

Всички решения, които взимат кметовете на общини, свързани с 

организационно-техническата подготовка, както и общинските 

избирателни комисии, съгласувано с общинските администрации на 

територията на общината като основен изборен район, следва да 

облекчават наистина изборния процес и са в рамките на тяхната 

обща компетентност.  

В случая считам, че ЦИК не дължи отделно становище само 

за община Ихтиман. 

ЗАМЕСТНИК-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: 

Следващ докладчик е колегата Ципов. Заповядайте, колега Ципов. 

КРАСИМИР ЦИПОВ: Колеги, докладвам ви писмо с вх. № 

ЦИК-04-02-24 от 13.10.2023 г. от Областната дирекция на МВР, 

отдел Икономическа полиция, с което искат спешно да им 

предоставим справка относно това дали пет лица от гр. Сопот са 

упражнили правото си на глас при произвеждане на предходни 

избори. 

Във вътрешната мрежа в папка с моите инициали от вчера ще 

видите проект на писмо до Областната дирекция на МВР – Пловдив, 

с което ги информираме, че такава проверка дали са упражнили 

правото си на глас по адресна регистрация в гр. Сопот могат да 
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потърсят от община Сопот, доколкото избирателните списъци от 

гласуването в страната се съхраняват в съответната общинска 

администрация. 

ЗАМЕСТНИК-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, 

има ли становища по предложението на колегата Ципов? Не виждам. 

Моля, режим на гласуване.  

 Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Йорданка Ганчева, Красимир Ципов, Любомир 

Георгиев, Росица Матева, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, 

Цветозар Томов);  против –   няма. 

Предложението се приема. 

Колеги, в тази точка ще ви докладвам за запознаване писмо с 

вх. № МИ-15-814 от 16.10.2023 г., с което се искат разяснения във 

връзка с писмо на Централната избирателна комисия с вх. № МИ-06-

370 от 19.09.2023 г.   

Моля да се запознаете и след обсъждане в работна група ще 

го върна на доклад. 

Колеги, има ли други доклади в точката за административни 

преписки? Не виждам. 

В точка пета заповядайте, колега Стоянова – в доклади по 

дела, жалби и сигнали. 

ГЕРГАНА СТОЯНОВА: Благодаря. Колеги, докладвам ви 

една от жалбите, постъпили в Централната избирателна комисия от 

„Софийска вода“ АД срещу Решение № 670-МИ от 12.10.2023 г. на 

Общинска избирателна комисия – Столична. 

Тази жалба е входирана в Централната избирателна комисия 

с вх. № МИ-07-21/1 от 13.10.2023 г. срещу посоченото решение на 

Общинска избирателна комисия – Столична. С това ожалвано 

Решение № 670 ОИК – Столична, изпрати по компетентност на 

Централната избирателна комисия сигнал от „Софийска вода“ АД за 

предизборна агитация в нарушение на правилата на Изборния 

кодекс, извършено от Борис Бонев. 

Вчера с Решение № 2688-МИ Централната избирателна 

комисия отмени Решение № 670 по преписката, която ни беше 
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изпратила Общинската избирателна комисия – Столична, и върна 

административната преписка за произнасяне по компетентност от 

ОИК – Столична, при съобразяване указанията, които са в 

решението на Централната избирателна комисия. 

Поради това предлагам мотивна част: жалбата, подадена от 

„Софийска вода“ АД срещу Решение № 670-МИ на Общинска 

избирателна комисия – Столична, е недопустима. От една страна, 

жалбоподателят няма правен интерес по обжалване на това решение 

на Общинската избирателна комисия, а от друга страна, след отмяна 

от Централната избирателна комисия на обжалваното решение на 

ОИК – Столична, връщаме преписката за ново разглеждане, жалбата 

се явява без предмет. 

Затова предлагам да вземем решение, с което оставяме без 

разглеждане жалбата на „Софийска вода“ АД срещу Решение № 670-

МИ на Общинска избирателна комисия – Столична. 

ЗАМЕСТНИК-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, 

моля за становища по проекта на решение. Не виждам. 

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Красимир Ципов, Любомир 

Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, 

Цветанка Георгиева, Цветозар Томов);  против –   няма. 

Решението е с № 2696-МИ от 17.10.2023 г.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, 

продължаваме с точка шеста от дневния ред – доклади по 

административни преписки. 

Заповядайте, господин Войнов. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Благодаря. Първо, колеги, искам да ви 

информирам, че съгласно протоколно решение на Централната 

избирателна комисия с приемо-предавателен протокол с вх. № МИ-

23-73 от 16.10.2023 г. беше приет от Сиела Норма АД софтуера със 

сорс-кода, необходим за удостоверяване на съответствието.  

С приемо-предавателен протокол с вх. № МИ-04-47 от 

16.10.2023 г. бяха предадени на Министерство на електронното 
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управление шест броя ТУМГ и съответните информационни архиви, 

необходими за удостоверяване на съответствието. 

С приемо-предавателен протокол с вх. № МИ-23-74 от 

16.10.2023 г. бяха предадени на Българския институт по метрология 

два броя ТУМГ. 

Докладвам ги за сведение. 

В тази връзка има и писмо от IT-експертите с вх. № МИ-23-

4/9 от 16.10.2023 г. С него ни изпращат доклад за извършените 

дейности на 16 октомври, а именно копиране на предоставения 

софтуер и копиране на локера, с който бяха отключени осемте 

машини за Министерство на електронното управление и БИМ и след 

извършване на действията всички носители са предадени за 

съхранение в касата на Централната избирателна комисия. 

Също го докладвам за сведение. 

Сега започвам с писмата, свързани със Сиела Норма АД. 

Постъпили са писма от ДАНС с вх. № МИ-23-68 от 

14.10.2023 г. и от МВР с вх. № МИ-04-02-56 от 17.10.2023 г. Те са за 

извършена проверка на лица от списъка на Сиела Норма АД, който 

ни го бяха подали с писмо с вх. № ЦИК-06-18-13 от 11.10.2023 г. 

Писмото от Сиела Норма АД е качено и във вътрешната мрежа в 

папка с моите инициали от днешна дата. 

В двете писма – от ДАНС и МВР – има данни общо за 19 

лица, за които не е препоръчително да се допускат до работа с 

машините. 

Връщам се пак на писмото от Сиела Норма АД от 11.10.2023 г., в 

което има списък с искане за внасяне в склада на оборудване за 

предстоящата работа. Списъкът е доста дълъг, можете да го 

погледнете.  

Ще предложа да изпратим две писма, но преди това ще 

докладвам още едно писмо от Сиела Норма АД, тъй като е свързано. 

С вх. № МИ-23-76 от 17.10.2023 г. Сиела Норма АД искат 

една машина, за да инсталират на нея демо версия и да я използват 

за обучение. 
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Предлагам две писма, първото да е до Главна дирекция 

„Жандармерия“ с указания да бъдат допуснати в склада лицата от 

списъка с изключение на 19-те лица, за които казах по-горе, както и 

да бъде внесено исканото оборудване с изключение на баркод четци, 

флаш-памети, лаптопи, карти за машина и дубликатори. 

Освен горното да разрешим да бъдат внесени от Сиела Норма 

АД и 200 комплекта смарт-карти и 400 флаш-памети, които са им 

необходими за инсталиране на демо версията на машините. 

Второто писмо е до Сиела Норма АД, на което да им 

предоставим на основание Договор № 29 от вчера машините за 

гласуване съгласно приложен списък, от които да подготвят 9082 

броя за гласуване в изборите за общински съветници и за кметове на 

29 октомври 2023 г. по приложен списък на избирателните секции, 

да подготвят 197 броя СУЕМГ с инсталирана демо версия и да ги 

предадат на областните управители съгласно приложено 

разпределение на СУЕМГ с демо версия по области. Във връзка с 

тяхното писмо да им разрешим да подготвят и една машина с 

инсталирана демо версия, която ще използват за обучението. Да им 

кажем, че с приемо-предавателен протокол ще им предадем 200 

комплекта смарт-карти и 400 броя флаш-памети. Освен това да им 

укажем, че е необходима пълна документална проследимост на 

местонахождението на всяко едно СУЕМГ. 

Проектите за писма - и двете са - във вътрешната мрежа в 

папка с моите инициали, можете да се запознаете. 

Уважаеми колеги, тъй като в едното писмо не разрешаваме да 

бъдат внесени баркод четци, флаш-памети, лаптопи и карти за 

машини и дубликатори, предлагам да изпратим и още едно писмо до 

Сиела Норма АД, с което да искаме разяснения за какво ще им е 

необходимо това оборудване. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, във връзка 

с проекта на писмо до Главна дирекция „Жандармерия“ ви 

предлагам да гласуваме едно писмо по отношение на лицата, които 

следва да бъдат допуснати в склада, като посочим и лицата, които не 

следва да бъдат допускани в резултат на извършената проверка. 
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Второ писмо да изпратим по отношение на заявените за 

внасяне в склада материали от изпълнителя по договора за машинно 

гласуване, в което да информираме „Жандармерията“, че 

комплектите смарт – карти и флаш-памети, които предоставя 

Централната избирателна комисия за машинното  гласуване, ще 

бъдат предадени в склада на Сиела Норма АД от посочените в 

писмото служители от администрацията на Централната 

избирателна комисия. 

Във второто писмо да посочим изключенията на материалите, 

за които на този етап не даваме разрешение. След уточняване от 

Сиела Норма АД на данни, свързани с тях, тогава ЦИК ще изпрати 

допълнително писмо. 

В този смисъл да бъдат гласувани двете писма. 

Имате ли други предложения?  

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Йорданка Ганчева, Камелия 

Нейкова, Любомир Георгиев, Севинч Солакова, Цветанка Георгиева, 

Цветозар Томов);  против –   няма. 

Предложението се приема. 

Заповядайте, господин Войнов. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Следващото писмо, което предложих, е и 

във връзка със становище от IT-експерта З. М. с вх. №                              

МИ-23-77 от 16.10.2023 г. С писмото до Сиела Норма АД да 

поискаме информация относно предназначението, брой и серийните 

номера на баркод четците, флаш-паметите, лаптопите, картите за 

машини и дубликаторите. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, 

предложения във връзка с този проект? В какъв срок? До края на 

днешния ден?  До края на днешния ден искаме тази информация – 

това предлагам да посочим в писмото. В рамките на днешния ден! 

Има ли други предложения, колеги? 

Моля, режим на гласуване.  
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Гласували 8 членове на ЦИК: за – 8 (Гергана Стоянова, Емил 

Войнов, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, 

Севинч Солакова, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов);  против –   

няма. 

Предложението се приема. 

Заповядайте, господин Войнов. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Последното писмо до Сиела Норма АД е с 

проектен № 7966. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, 

предложения по текста на писмото имате ли? Няма. 

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Гергана Стоянова, Емил 

Войнов, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар 

Томов);  против –   няма. 

Предложението се приема. 

Колеги, прекъсвам заседанието на Централната избирателна 

комисия. Ще продължим в 14,30 ч. 

(След прекъсването.) 

 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, продължава 

заседанието на Централната избирателна комисия – 12 членове сме в 

залата, имаме кворум. 

По дневния ред – предложения? 

Заповядайте, господин Ципов. 

КРАСИМИР ЦИПОВ: Моля да включите нова точка – 

„Регистрация на наблюдатели“. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Предлагам Ви това 

да е точка седма – „Регистрация на наблюдатели“, господин Ципов 

има доклад в новата точка, в точка „Жалби и сигнали“ и в точка 

втора. Госпожа Ганчева – в „Жалби и сигнали“. 

Други колеги? 

Господин Томов. 

ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: В новата точка – за наблюдатели. 
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ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Включвам Ви в 

точка седма.  

Други? Няма. 

Колеги, моля да гласуваме допълването на дневния ред. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Йорданка Ганчева, Камелия 

Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар 

Томов); против – няма.  

Приема се. 

 

Колеги, Продължаваме с доклади в точка втора:  

ПРОЕКТИ НА РЕШЕНИЯ, СВЪРЗАНИ СЪС СЪСТАВИ НА 

ОБЩИНСКИ ИЗБИРАТЕЛНИ КОМИСИИ 

Господин Ципов, заповядайте. 

КРАСИМИР ЦИПОВ: Колеги, докладвам Ви вх. № МИ-15-

824 от 17 октомври 2023 г. – писмо от ОИК – Кричим, с което искат 

да бъде допусната промяна на техническа грешка в Решение № 2663-

МИ от 13 октомври 2023 г. В тази връзка в моя папка от днес ще 

видите проект на решение относно поправка на техническа грешка в 

Решение № 2663-МИ от 13 октомври 2023 г. относно назначаване на 

Общинската избирателна комисия – Кричим.  

На съответните основания от Изборния кодекс Ви предлагам 

следното решение: 

„Допуска поправка на техническа грешка в Решение № 2663-

МИ от 13 октомври 2023 г. на ЦИК, като името на назначения за 

председател на ОИК – Кричим, вместо „Никола“ да се чете 

„Николай“. 

Анулира издаденото удостоверение и издава ново.“ 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

Вашите изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка 
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Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева, Цветозар Томов); против – няма.  

Решението е с № 2697-МИ. 

 

Колеги, преди да дам думата в точка пета, заповядайте, 

госпожо Солакова за доклад в точка шеста: 

ДОКЛАДИ ПО АДМИНИСТРАТИВНИ ПРЕПИСКИ. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Уважаеми колеги, въз основа на 

искане за три кметства в община Стара Загора, предлагам да 

изпратим заявка за корекция в тиража на бюлетините. Във 

вътрешната мрежа в заявка „Тиражи“ е проектът на писмото до 

Печатницата на БНБ с копие до министъра на финансите. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Моля, режим на 

гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар 

Томов); против – няма.  

Приема се. 

 

Сега продължаваме с точка пета: 

ДОКЛАДИ ПО ДЕЛА, ЖАЛБИ И СИГНАЛИ. 

Госпожо Ганчева, имате ли готовност? Заповядайте. 

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Колеги, докладвам Ви постъпило 

писмо, вх. № МИ-11-113 от 17 октомври 2023 г., което е получено по 

електронната поща на Централната избирателна комисия и съдържа 

жалба, посочено е от ПП „ГЕРБ“, Коалиция „Продължаваме 

Промяната-Демократична България“, Партия „Възраждане“, Партия 

„Ние идваме“, „Български възход, „Има такъв народ“, Партия 

„ДПС“ и Партия „Земеделски Народен Съюз“, като се сочи: 

„Уважаеми членове на ЦИК“ – писмото е и с копие до 

временно изпълняващия длъжността „кмет“ на община Пирдоп – с 
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оглед проведена среща и решение № 83-МИ от 10.10.2023 на 

Общинската избирателна комисия с ръководството на община 

Пирдоп  в лицето на временно изпълняващия длъжността „кмет“, 

както и секретарят – жалбата е подписана от упълномощените 

представители на партиите и коалициите, съобразно доклада ми. 

Посочват и настояват „за осигуряване па подходящи условия и 

необходимите помещения във връзка с обезпечаване работата на 

ОИК – Пирдоп, и спазване нормативните изисквания при 

провеждане на предстоящите избори“. Считат, че помещението, в 

което ОИК – Пирдоп, работи не разполага с достатъчно 

пространство, в което членовете на СИК да изчакват докато тече, 

както е посочено в изложението на жалбата процедурата по 

приемане на протоколите, застъпници и наблюдатели на партии и 

коалиции. Настояват за пълна независимост на членовете на СИК в 

изборната нощ и необходимостта от помещение с подсигурен 

самостоятелен вход и изход, като лица, предвидени в закона, не 

следвала имат достъп до членовете на комисиите. 

Сочат, че при процедения разговор са предложили 

подходящо помещение, с което разполага общината със 

самостоятелен вход и изход, с достатъчно пространство за 

настаняване на членовете на СИК, както на застъпници и 

наблюдатели в изборната нощ, но са получили немотивиран отказ за 

предложеното помещение, а именно посочват ритуална зала. 

Молят Централната избирателна комисия да предприемане  

необходимите действия за осигуряване на нормалното протичане на 

изборния процес, както и създаване на благоприятни условия на 

труд. 

Иначе, посочват като са болдвали посоченото, че ще оттеглят 

членовете си в ОИК и в секционните избирателни комисии. 

Колеги, след като се запознах с жалбата и като взех предвид  

решението на Централната избирателна комисия – Пирдоп, № 83 от 

10 октомври 2023 г., което отново е свързано с искане – оформили са 

в решение искане, на помещение, което да осигури нормалната 
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работа по протичане на изборния процес и съответно приемане на 

протоколите от ЦИК. 

Предлагам да изпратим едно писмо до госпожа М.                 

С. – временно изпълняващ длъжността „кмет“ на община Пирдоп, с 

копие до Областния управител на Софийска област, копие до 

Общинската избирателна комисия и до всички, подписали, като 

упълномощени представители на съответните партии и коалиции 

настоящата жалба, съобразно доклада ми, като обърнем внимание на 

временно изпълняващия длъжността „кмет“, че още на 4 септември 

2023 г. с наше писмо с оглед добрата организация и обезпечаване на 

нормалното протичане на изборния процес навсякъде, във всички 

общини и съответно нормалната работа на всички секционни 

избирателни комисии, сме изпратили писмо до всички кметове, като 

сме уведомили всички кметове на общини за необходимостта от 

осигуряване на подходящи условия за работа на общинските 

избирателни комисии. В тази връзка и с оглед постъпилото писмо и 

като взехме предвид задълженията на кметовете за изпълнение на 

дейности по организационно-техническа подготовка на изборите 

следва кметът на община Пирдоп в лицето на временно 

изпълняващия длъжността да осигури необходимите условия за 

работа на ОИК и за предприетите действия от негова страна и с 

оглед осигуряване на нормалните условия за работа на Общинската 

избирателна комисия – Пирдоп, следва да уведоми Централната 

избирателна комисия, като – правя една автокорекция – незабавно да 

уведоми ЦИК с оглед краткото оставащо време до провеждане на 

изборите на 29 октомври 2023 г.. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

Вашите изказвания по така представения доклад и предложения за 

писмо. Няма. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 11, против – 1 (Камелия 

Нейкова). 

Колеги, моля за прегласуване, тъй като съм натиснала 

погрешния бутон. 
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Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева, Цветозар Томов); против – няма.  

Приема се. 

Колеги, в точка пета следващ докладчик с готов проект? 

Заповядайте, господин Ципов. 

КРАСИМИР ЦИПОВ: Колеги, в моя папка от днес, с 

проектен № 2929 ще видите проект на решение относно жалба от 

жалба от М. М. – кандидат за общински съветник от                        

коалиция „БСП за България“, срещу решение № 125-МИ от 

9 октомври 2023 г. на ОИК – Самоков.  

В Централната избирателна комисия чрез Общинската 

избирателна комисия е постъпила жалба с вх. № МИ-15-811 от 

16 октомври 2023 г. от Михаил Михайлов – кандидат за общински 

съветник от коалиция „БСП за България“, срещу същото решение. С 

него ОИК – Самоков, е отхвърлила жалбата във връзка с подаден 

сигнал за нарушение по чл. 183, ал. 3 от Изборния кодекс.  

Жалбоподателят смята, че констатацията е неправилна и че 

агитационните материали са поставени в нарушение на заповедта на 

кмета от 25 септември 2023 г. на местата, на които може да се 

поставят агитационни материали. Според него в нея са определени 

места на територията на общината, а именно на специално 

изработени и поставени табла, като е посочено местонахождението и 

броят им, а съгласно т. 5 от заповедта таблата следва да са две на 

брой, като е безспорно, че е поставено допълнително табло без 

разрешение за целите на предизборната агитация върху терен – 

публична общинска собственост. 

Жалбоподателят смята, че мотивите на ОИК по жалбата са 

непълни, като оспорва и наличието на кворум за вземане на 

решението и изразява съмнение относно законосъобразността на 

процедурата за вземане на решение от ОИК – Самоков.  

Предлагам Ви следната мотивна част: 
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Централната избирателна комисия намира, че жалбата е 

допустима, подадена в законоустановения срок, от лице с правен 

интерес, но разгледана по същество е неоснователна. 

По постъпилия от жалбоподателя сигнал е извършена 

незабавна проверка от комисия, определена от Общинската 

избирателна комисия, която е констатирала, че на посоченото в 

сигнала място има паркиран товарен автомобил, върху който е 

разположено табло с агитационни материали, като е изискана в 

същото време и информация от Районното управление на МВР – 

Самоков, за собствеността на моторното превозно средство, като 

след проверката е установено, че то е собственост на частно 

търговско дружество.  

ОИК – Самоков, се е произнесла, че не е установила 

нарушение на чл. 183 от Изборния кодекс и се е мотивирала с липса 

на доказателства. Централната избирателна комисия приема 

мотивите на ОИК – Самоков, за правилни, но е необходимо да се 

обърне внимание на Общинската избирателна комисия при 

извършването на проверки на местата, посочени в заповедта на 

кмета, да се преценява спазването на всички изисквания, посочени в 

нея. Централната избирателна комисия не приема изложените 

аргументи в жалбата относно кворума, с който е взето решение 

№ 125-МИ на ОИК – Самоков, тъй като решението е взето при 

наличието на такъв и е с изискуемото по закон мнозинство. 

На съответните основания Ви предлагам следното решение: 

„Отхвърля като неоснователна жалбата на М. М.                           

– кандидат за общински съветник от коалиция „БСП за България“, 

срещу решение № 125-МИ от 9 октомври 2023 г. на ОИК – Самоков.  

Потвърждава решение № 125-МИ на ОИК – Самоков.“ 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

Вашите изказвания по проекта на решение. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 9 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия 

Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, 



34 

 

Севинч Солакова,); против – 4 (Емил Войнов, Силвия Стойчева, 

Цветанка Георгиева, Цветозар Томов).  

Решението е с № 2698-МИ. 

Имате ли друг проект? Следващ колега в тази точка? 

Госпожо Стойчева, заповядайте. 

СИЛВИЯ СТОЙЧЕВА: Колеги, постъпила е жалба от жалба 

от Местна коалиция „Продължаваме Промяната – Демократична 

България“ (Спаси София), чрез пълномощника Х. К.,                          

срещу решение № 677-МИ от 14 октомври 2023 г. на ОИК – 

Столична.  

С оспореното решение Общинската избирателна комисия не 

установява извършване на нарушение на правилата за водене на 

предизборна агитация чрез безплатно използване на публичен 

ресурс и чрез дружества с повече от 50% общинско участие в 

капитала от кандидата за кмет на Столична община Антон Хекимян 

и от кандидатите за общински съветници от местна коалиция ГЕРБ-

СДС. 

В жалбата се иска оспореното решение да се отмени и вместо 

него Централната избирателна комисия да постанови решение, с 

което се установява нарушение с всички следващи от това 

последици. 

След като разгледа постъпилата жалба ведно с цялата 

административна преписка, получена чрез ОИК – Столична, 

Централната избирателна комисия установи следното: 

Жалбоподателят няма правен интерес от обжалване на 

решението на Общинската избирателна комисия, тъй като с него не 

се засягат негови права или законни интереси. Подаденият сигнал до 

Общинската избирателна комисия – Столична община, има само 

уведомителен ефект, което не поражда право на заявителя за участие 

в административнонаказателното производство, включително право 

да обжалва отказ да се започне такова, като ролята на жалбоподателя 

се изчерпва със сезирането на компетентния за произнасяне орган и 

не продължава по-нататък в производството. В случая лицето, 

подало сигнала пред Общинската избирателна комисия – Столична, 
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съответно депозирало жалбата до ЦИК, не се явява заинтересувана 

страна в проведеното по неговия сигнал производство. 

Поради което и на посочените в проекта на решение  правни 

основания предлагам Централната избирателна комисия да приеме 

решение, с което оставя без разглеждане жалбата на Местна 

коалиция „Продължаваме Промяната – Демократична България“ 

(Спаси София), чрез пълномощника Х. К.,                                      

срещу решение № 677-МИ от 14 октомври 2023 г. на ОИК – 

Столична. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

Вашите изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 9 (Гергана Стоянова, 

Емил Войнов, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир 

Ципов, Любомир Георгиев, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, 

Цветанка Георгиева); против – 1 (Цветозар Томов).  

Решението е с № 2699-МИ. 

Колеги, има ли други проекти по „Жалби и сигнали“? Няма. 

Колеги,  продължаваме с доклади по точка шеста: 

ДОКЛАДИ ПО АДМИНИСТРАТИВНИ ПРЕПИСКИ. 

Госпожо Стойчева, заповядайте. 

СИЛВИЯ СТОЙЧЕВА: Колеги, получили сме уведомление 

от Общинската избирателна комисия – Маджарово, за това, че с 

протокол № 13 от 16 октомври 2023 г. на Общинската избирателна 

комисия са назначени съставите на секционните избирателни 

комисии на подвижната избирателна комисия на територията на 

общината в изпълнение на указанията, дадени от Централната 

избирателна комисия. За сведение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Госпожо Стоянова, 

заповядайте. 

ГЕРГАНА СТОЯНОВА: Колеги, в тази точка искам да Ви 

предложа да изпратим писмо до Общинската избирателна комисия – 

Столична, с проектен номер № 7972 в моя папка, с което кратко 

писмо да им изискаме да ни представят административните 
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преписки по две решения, по които директно в Централната 

избирателна комисия са постъпили жалби по техни решение № 671 

и решение № 678, тъй като вече в продължение на втори ден не 

получаваме преписките от Общинската избирателна комисия – 

Столична. Моля да гласуваме едно такова кратко писмо, което да им 

изпратим по имейла, за да ни представят преписките. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – 

няма.  

Приема се. 

В „Административни преписки“ кой колега е готов с 

доклади? 

Господин Димитров, заповядайте. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Благодаря, госпожо Председател. 

Постъпила е докладна записка от директора на дирекция 

„Администрация“ относно подписване на договор с 

„Информационно обслужване“ АД във връзка с проведената 

процедура за възлагане на организацията и технологията на 

компютърна обработка на данните от ОИК и в ЦИК от гласуването в 

изборите за общински съветници и за кметове на 29 октомври 

2023 г. 

Колеги, с наше Решение № 2686-МИ от 16 октомври 2023 г. 

ЦИК определи „Информационно обслужване“ АД за изпълнител на 

обществената поръчка със същия предмет. Във връзка  подписване 

на договора за изпълнение на обществената поръчка представям на 

вниманието на ЦИК проект за този договор, съдържащ информация 

във връзка с проведеното договаряне и избрания изпълнител. 

В допълнение на тази докладна записка има един списък от 

представени документи, които включват и банковата гаранция, 
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внесена в Централна кооперативна банка и е на стойност 

385 хил. 399 лв. и отговоря на изискванията на Решение № 2608-МИ 

от 6 октомври 2023 г. за откриване на обществената поръчка. Има 

много удостоверения приложени, между които удостоверение по 

чл. 58 от Закона за обществените поръчки издадено от Изпълнителна 

агенция „Главна инспекция по труда“ със съответния изходящ 

номер. Представени са изискуемите по ЗОП удостоверение по 

ДОПК, по местни данъци и такси, свидетелства, включително на 

членовете Съвета на директорите дружеството, декларация от 

изпълнителния директор за отсъствие на обстоятелствата по чл. 5к 

от Регламента на Европейския съюз от 8 април 2022 г. за изменение 

на Регламент, съответно относно ограничителните мерки с оглед на 

действията на Русия, както и декларация по Закона за 

икономическите и финансовите отношения с дружествата, 

регистрирани в юрисдикции с преференциални данъчни режими, 

контролираните от тях лица и техните действителни собственици. 

Още веднъж да повторя стойността на поръчката: без ДДС тя 

е 7 млн. 707 хил. 980 лв., а с ДДС е 9 млн. 249 хил. 576 лв., разделена 

е на две задължения, две цени. Едната е 7 654 030 лв. без да се 

включва ДДС и тя е за изпълнението на дейностите по букви „А“, 

„Б“ и „В“ от т. 1.1., както и по т. 1.9. от договора сумата е в размер 

на 53 хил. 950 лв. без включено ДДС и съответно 64 хил. 740 лв. с 

вкл. ДДС. 

Колеги, в моята папка има текст на договора. Той е подобен 

на договорите, които сме възлагали и сключвали с „Информационно 

обслужване“ АД. Има според мен едно важно допълнение, което е 

описано в края на предмета – т. 1.1.А., и това допълнение е 

„преизчисляване на резултатите за всички видове произвеждани избори и 

представяне на справка за наличие на разлики в резултатите между 

актуализираната база данни и базата данни от въвеждането в 

Изчислителния пункт в ОИК“. Иначе в договора са включени всички 

дейности, които и в момента се извършват.  

Това е моят доклад. Можете да погледнете в папката ми 

всички документи, които са доста обемисти. 
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Предлагам с писмо да уведомим „Информационно 

обслужване“ АД и за това, че сме взели това решение и да им 

представим копие от договор за изпълнение на обществената 

поръчка. Текстът на писмото също е част от доклада и също е в моята 

папка. 

Банковата гаранция е внесена и е представен документ за 

това, че са изпълнили това задължение, като партньори по договора. 

Имаме също и нещо, което пропуснах – контролен лист, 

който е издаден с днешна дата. Самата докладна записка освен, че е 

изготвена от директора, съгласувано с главния счетоводител и 

юриста. Всъщност можете да се запознаете с това в папката. 

Това е предложението – да изпратим писмо за подписване на 

договора на изпълнителния директор на „Информационно 

обслужване“ АД. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, във връзка 

с направения доклад по проекта на договор има ли изказвания или 

предложения. Който преди да се изпрати, господин Димитров, 

трябва да бъде административно оформен съгласно изискванията на 

Централната избирателна комисия. 

Колеги, предлагам Ви да гласуваме да одобрим проекта на 

договор и да се изпрати на определения с решение на ЦИК 

изпълнител. 

Има ли други предложения?  

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева); против – няма.  

Приема се. 

Колеги, в „Административни преписки“ има ли готови 

доклади? 

Госпожо Матева, заповядайте. 
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РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, връщам на доклад писмото, 

което ми се струва, че е изпратено от Общинската избирателна 

комисия – Перник. Предлагам Ви, след обсъждане ва работна група 

– проект на писмо, което е във вътрешната мрежа в папка с моите 

инициали с проектен № 7976. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, запознахте 

ли се с проекта на писмо? Имате ли предложения? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир 

Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, 

Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – 

няма.  

Приема се. 

РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, с голямо удоволствие Ви 

докладвам писмо, вх. № МИ-07-23/1 от 17 октомври 2023 г., с което 

ни е изпратено писмо от кмета на Столична община госпожа 

Фандъкова, с което подробно ни информира, че във връзка с 

отправеното запитване за възможността за провеждане на тенис 

турнира в зала „Арена – София“ между 5 и 12 ноември 2023 г., 

Столична община е провела срещи с представителите на 

Федерацията и е постигнато общото съгласие зала „Арена – София“ 

да бъде освободена на 7 ноември 2023 г., тоест да има възможност 

турнирът да се произведе в следващите дни. 

Доколкото писмото е само изпратено до нас с копие до 

председателя на Народното събрание, няма смисъл да го 

препращаме, както направихме вчера. Така че го докладвам за 

сведение. 

Колеги, докладвам Ви също така за сведение писмо от 

„Информационно обслужване“ АД, с което ни уведомяват, че във 

връзка с писмо от вчерашна дата относно заличаването на седем 

кандидати за общински съветници, които са заличени с решение на 

Общинската избирателна комисия – Гурково, промените са отразени 

в системата. За сведение. 
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ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Госпожо Солакова, 

заповядайте. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Благодаря. 

Уважаеми колеги, във вътрешната мрежа има два изготвени 

списъка на упълномощени и оправомощени лица за получаване на 

хартиените бюлетини към наш предходен номер. Предлагам да 

изпратим допълнително тези два списъка, които са изготвени към 

настоящия момент. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля да 

гласуваме. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия 

Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар 

Томов); против – няма.  

Приема се. 

Колеги, прекъсвам заседанието за 10 минути за проветряване. 

(След прекъсването.) 

 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, продължава 

заседанието на Централната избирателна комисия.  

В точка 6 от дневния ред – Доклади по административни 

преписки, господин Войнов, заповядайте.  

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Уважаеми колеги, постъпило е писмо от 

„ЕнЕрДжи Сорс“ с вх. № МИ-23-75 от 17 октомври. С него ни 

уведомяват, че във връзка с наше писмо утре ще доставят в склада 

на „Карго-партнер“ акумулаторните батерии, предназначени за 

машините за гласуване. Информират ни за номера на камиона, 

шофьора и лицата от тях, които ще присъстват на товаро-

разтоварните дейности.  

В тази връзка предлагам да изпратим писмо до Главна 

дирекция „Жандармерия“ с копие до „Сиела-Норма“ и „Карго-

партнер“, с което да ги уведомим, че на 18 октомври 2023 г. ще се 

доставят в склада на „Карго-партнер“ 9300 броя акумулаторни 
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батерии, като батериите ще бъдат предадени на „Сиела-Норма“ с 

тристранен приемо-предавателен протокол между „ЕнЕрДжи Сорс“, 

Централната избирателна комисия и „Сиела-Норма“ и съответно да 

се осигури достъп на лицата, които ще осъществят приемането и 

предаването на батериите. Проектът за писмо е в моя папка.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

изказвания по това предложение.  

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Росица Матева, 

Силвия Стойчева и Цветанка Георгиева); против – няма.  

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Връщам на доклад писмото от „Сиела-

Норма“ с вх. № МИ-23-65 от 13 октомври 2023 г., то се намира в 

моята папка от тази дата. С него ни предоставиха за одобрение 

информационни материали, а именно плакати, брошура за изборите 

на 29 октомври 2023 г.  

След като бяха прегледани и обсъдени с колегите, има 

няколко забележки по тези материали. В тази връзка предлагам да 

им изпратим писмо, в което да им одобрим материалите, но да им 

кажем какви корекции да направят. Проектът за писмо е също в моя 

папка.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Нека първо да 

направят корекциите.  

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Добре. Уведомяваме ги, че е необходимо 

да направят следните корекции.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Това е писмо с 

проектен номер 7980.  

Колеги, моля да гласуваме писмото, като в спешен порядък 

да бъдат направени корекциите.  

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч 
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Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева и Цветозар 

Томов); против – няма.  

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Следващото писмо от „Сиела-Норма“ е с 

вх. № ЦИК-06-18/19 от 16 октомври 2023 г.. С него предлагат за 

одобрение ръководство за работа, предназначено за членовете на 

СИК. Освен това прилагат график за провеждане на обучение на 

секционните избирателни комисии и файл, съдържащ имената и 

контактите на отговорниците, помощниците и раздавачите, който се 

явява част от транспортния план за транспортиране на СУЕМГ до 

избирателните секции. Прилагат и допълнителен списък на лица за 

одобрение, които да работят на 2 и 3 ноември 2023 г. при евентуално 

провеждане на втори тур.  

Докладвам приложените материали засега за запознаване. 

Приложеният списък от 31 лица предлагам да изпратим с писмо до 

МВР и ДАНС за проверка.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, 

изказвания?  

Господин Чаушев, заповядайте.  

ЕРХАН ЧАУШЕВ: Винаги съм казвал не „Сиела“ организира 

изборния процес. Не „Сиела“ организира изборния процес – 

принципно положение, което поддържам.  

Предлагам този график да се изпрати на ОИК-овете за 

съгласуване, пък после ние ще решим какво ще става.  

Предлагам графикът, предложен от „Сиела“ да се изпрати на 

ОИК, които да кажат дали се одобрява или не. ОИК ще организира 

обучението, не „Сиела“. Това ми е твърдението.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, 

предполагам всички се запознахте с писмото на „Сиела“ с вх. № 

ЦИК-06-18/19, което е в обичайния стил – в едно писмо да се 

поставят разнопосочни въпроси, така че да не е ясна целта на 

изпращането.  

Аз ви предлагам да гласуваме първо предложението на 

господин Войнов да изпратим списъка с имената на лицата, за които 

се иска допускане до склада за периода 2 и 3 ноември за работа 
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нощна смяна при евентуален втори тур до МВР и ДАНС да бъдат 

проверени.  

Подлагам на гласуване това предложение.  

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, , Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия 

Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева и Цветозар Томов); против 

– няма.  

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Второто беше предложението на господин 

Чаушев, с което съм съгласен – да изпратим графика за обучение на 

общинските избирателни комисии за съгласуване.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, по това 

предложение да изпратим до всички ОИК по най-бързия начин да 

съгласуват колегите този график дали е съобразен с тях.  

ЕРХАН ЧАУШЕВ: И срок да ни отговорят.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: До утре – 18 

октомври, да отговорят, защото гледам, че в този график са 

включени и обучения с дати, които са преди сключването на 

договора.  

ЕРХАН ЧАУШЕВ: Но искайте да ни отговорят.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Да. Като всички 

отговори ще бъдат обобщавани от Деловодството и накрая да бъде 

предоставена обобщена справка на Централната избирателна 

комисия дали всички общински избирателни комисии са 

съгласували графика за обучение за машинно гласуване, което ще 

провежда „Сиела“.  

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, Красимир 

Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Силвия Стойчева, 

Цветанка Георгиева и Цветозар Томов); против – няма.  

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Уважаеми колеги, следващото писмо от 

„Сиела-Норма“ е с вх. № ЦИК-06-18-21 от днес. С него молят да им 

предоставим данните за параметризация на първия тур на изборите, 
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включително листи с кандидати, а също така всички комплекти 

смарткарти и флаш памети. Докладвам го за запознаване, като ще го 

върна на доклад, след като подготвим данните.  

Колеги, постъпило е едно писмо от IT експертите към ЦИК с 

вх. № МИ-23-4/10. То е във връзка с приемане на софтуера от 

„Сиела-Норма“ и подготовката на процеса по доверено изграждане с 

последващо параметризиране за местните избори. За безпроблемно 

осъществяване на тяхната работа са им необходими два лаптопа, 

един външен диск и машина за гласуване с прилежащите карти, 

флаш памети и отключващи инструменти. Виждате четири позиции 

в писмото, които искат.  

Тъй като в момента са налични исканата апаратура по втора и 

четвърта позиция, предлагам да вземем решение да им бъде 

предоставена, а по отношение на първа и трета позиция ще възложа 

на администрацията да провери възможността за набавяне на тези 

материални активи.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, по това 

предложение моля за вашите изказвания.  

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева и Цветозар Томов); против – няма.  

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Колеги, докладвам ви четири писма от 

Главна дирекция „Жандармерия“ с вх. № МИ-04-02-51, вх. № МИ-

04-02-52, вх. № МИ-04-02-53 и вх. № МИ-04-02-54. С тях ни 

уведомяват, че са създали необходимата организация за допускане 

на лица в склада, съгласно наши указания,  а именно: техниците за 

климатична инсталация, представителите на ЦИК за изнасяне на 

осем машини, и служителите на „Карго-партнер“ за подреждане на 

машините. Докладвам ги за сведение.  

И последната ми преписка засега е писмо с вх. № МИ-23-337. 

Писмото е от заместник-председател на СИК в район „Надежда“, 
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който задава въпрос относно обучението на членовете на СИК. Аз се 

чух по телефона с подателя на писмото, изяснихме въпроса. Затова 

го докладвам за сведение.  

Колеги, предлагам да изпратим едно писмо до 

„Информационно обслужване“, с което да ги помолим да изработят 

варианти на електронния протокол, който да бъде в помощ на 

секционните избирателни комисии за изборите – четири варианта, 

съответно по един вариант за Приложение № 100, Приложение № 

101, Приложение № 102 и Приложение № 103, като им указваме 

какъв да бъде броят на редовете в т. 8, 10 и 12. Проектът за писмо е в 

моя папка.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания по предложението.  

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Йорданка Ганчева, Камелия 

Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева и 

Цветозар Томов); против – няма.  

Госпожо Стойчева, заповядайте.  

СИЛВИЯ СТОЙЧЕВА: Колеги, с вх. № ЦИК-06-18/20 от 17 

октомври 2023 г. е получено писмо от „Сиела-Норма“, с което ни 

предоставят следните информационни материали: обучително видео, 

предназначено за членовете на секционните избирателни комисии и 

обучително видео, предназначено за избирателите.  

Предлагам в тази връзка да изпратим отговор до „Сиела-

Норма“, с който ги уведомяваме, че одобряваме съдържанието на 

обучително видео, предназначено за членовете на секционните 

избирателни комисии, не одобряваме съдържанието на обучително 

видео, предназначено за избирателите. „Очакваме да представите 

ново видео, като използвате съдържанието на одобреното 

обучително видео, предназначено за членовете на секционните 

избирателни комисии в частта, включваща обяснението на 
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действието на избирателя от получаването на картата за гласуване 

до предаването й на член на СИК“.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, във връзка 

с доклада на колегата Стойчева, аз ви предлагам да отложим малко 

отговора на това писмо и да вземем решене да изпратим писмо до 

„Сиела-Норма“ да ни представят незабавно екраните на машините за 

гласуване за одобрение в изпълнение на изискванията на 

Централната избирателна комисия, включително в утрешния ден да 

се инсталира финалната демоверсия на машините, които ползва 

Централната избирателна комисия за обучителни цели. Като 

получим тази информация, да вземем решение за одобряване, след 

което ще върнем отговор и за обучителните видеоматериали. В този 

смисъл ви предлагам да изпратим писмо.  

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева и Цветозар Томов); против – няма.  

Други доклади имате ли, госпожо Стойчева?  

Колеги, в Административни преписки кой има доклад?  

Госпожо Солакова, заповядайте.  

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, предлагам ви да изпратим до 

Печатницата на БНБ една промяна в списъка на упълномощените 

членове за ОИК – Аксаково. Колегите са ни изпратили решение, с 

което определят нови членове, дадени са имената, ЕГН и телефон. 

Във вътрешната мрежа е в папка „Отговорни лица за получаване на 

бюлетини“.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля, 

режим на гласуване.  

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 
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Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева и Цветозар Томов); против – няма.  

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, само за сведение от община 

Невестино, вх. № МИ-06-487 от 17 октомври 2023 г. относно 

прозрачни избирателни кутии, в които да се събират бюлетините.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Господин 

Димитров, заповядайте.  

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Благодаря Ви, госпожо 

Председател.  

Колеги, от „Информационно обслужване“ има още едно 

писмо, с което са посочени имената на девет души. Това ще бъдат 

хората, които ще монтират оборудването за изчислителния пункт 

към ЦИК. Предлагам да изпратим имената за проверка до МВР и 

Държавна агенция „Национална сигурност“.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля да 

изпратим писмото за проверка на тези лица.  

Режим на гласуване.  

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева и Цветозар 

Томов); против – няма.  

Заповядайте, госпожо Матева.  

РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, докладвам ви писмо от 

„Информационно обслужване“, вх. № МИ-00-143 от 17 октомври 

2023 г., с което ни информират, че има подадени заявки от общински 

избирателни комисии, които явно не са се запознали с вчера 

изпратените им указания от Централната избирателна комисия. Има 

подадена заявка от Общинска избирателна комисия – Кюстендил, 

която въз основа на Решение № 142 иска отразяване на заличаване 

на регистрацията на кандидат за общински съветник под № 16 в 

листата на местна коалиция – К. З. Ц. И от                                          

Общинска избирателна комисия – Нови пазар, която иска да бъде 

отразено заличаване на регистрацията на общински съветник, 
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предложен от партия „Български възход“, заемащ позиция № 106, а 

именно Ж. П. Ж.  

Колеги, извърших проверка на интернет страницата на двете 

комисии, отпечатала съм съответните решения, така че ви предлагам 

да гласуваме писмо, с което да укажем на „Информационно 

обслужване“ да отрази корекцията в системата cik.is-bg.net, 

съответно на страниците на ОИК.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания?  

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Емил Войнов, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир 

Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, 

Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева и Цветозар Томов); против 

– няма.  

 

В точка 7 – регистрация на наблюдатели, господин Ципов, 

заповядайте.  

КРАСИМИР ЦИПОВ: Колеги, постъпило е заявление с вх. № 

2-2 от 17 октомври 2023 г. от К. К. К. – представляващ                     

сдружението „Институт за социална интеграция“ чрез С.                    

И. Ц., регистрирана с Решение № 2559-МИ от 2 октомври 2023 г. на 

ЦИК, за участие с наблюдатели в изборите на 29 октомври 2023 г. 

Към заявлението са приложени декларация по образец на 29 лица, 

списък с имената, ЕГН на изрично упълномощени от сдружението 

лица, които да бъдат регистрирани като наблюдатели в изборите, 

като списъкът е представен на хартиен носител и в електронен вид 

на технически носител, ексел формат. След извършената проверка на 

лицата, предложени да бъдат регистрирани като наблюдатели от 

сдружението, се установява, че към датата на регистрацията 24 лица 

отговарят на изискванията, за пет лица са установени 

несъответствия.  

На съответните основания ви предлагам следното решение:  
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Регистрира като наблюдатели 24 упълномощени 

представители на сдружение „Институт за социална интеграция“ и 

следва списък на 24-те лица.  

Регистрираните наблюдатели де се впишат в публичния 

регистър и да им се издадат удостоверения.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания.  

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Гергана Стоянова, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир 

Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева и 

Цветанка Георгиева); против – няма.  

Решението е № 2700-МИ/17.10.2023 г.  

 

Колеги, продължаваме с доклади в точка 5 – Жалби и 

сигнали.  

Заповядайте, госпожо Матева.  

РОСИЦА МАТЕВА: Благодаря.  

Колеги, докладвам ви определение № 9787 от 17 октомври 

2023 г. на Върховния административен съд по административно 

дело № 9925, което е образувано по жалба на заместник-кмета на 

община Попово, против Решение № 2625-МИ от 9 октомври 2023 г. 

на ЦИК, с което е потвърдено Решение № 86-МИ от 4 октомври 2023 

г. на Общинска избирателна комисия – Попово. Върховният 

административен съд е прекратил производството по делото и го е 

изпратило по компетентност на Административен съд – Търговище.  

Докладвам ви Решение № 9808 от 17 октомври 2023 г. на 

Върховния административен съд по административно дело № 9936 

от 2023 г., образувано по жалба на Галина Матанова срещу Решение 

№ 2644-МИ на Централната избирателна комисия. С това решение 

Върховният административен съд отхвърля жалбата на  Галина 

Матанова срещу решението на ЦИК и я осъжда да заплати разноски 

в съответния размер на друго лице.  
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В тази връзка, колеги, и с оглед обстоятелството, че 

Общинска избирателна комисия – Панагюрище, чието решение 

първоначално беше обжалвано в Централната избирателна комисия 

и Централната избирателна комисия с обжалваното пред ВАС 

решение отмени решението на Общинска избирателна комисия – 

Панагюрище, и го върна за ново произнасяне, ви предлагам да 

изпратим на Общинска избирателна комисия – Панагюрище, 

решението на Върховния административен съд, за да изпълнят 

указанията по Решение № 2644-МИ.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

изказвания. Няма.  

Режим на гласуване.  

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Йорданка Ганчева, Камелия 

Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, 

Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева и Цветозар Томов); против 

– няма.  

РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, докладвам ви писмо с вх. № 

ЦИК-00-154/23 от 17 октомври 2023 г. от процесуални 

представители на Централната избирателна комисия. Моля да се 

запознаете с проекта на молба, който ни се изпраща, за работно 

обсъждане.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, преди да 

продължим с жалбите, връщам в точка 7 – регистрация на 

наблюдатели.  

Господин Томов, заповядайте.   

Някаква грешка е станала, господин Томов очевидно няма 

доклад в тази точка.  

Колеги, в точка 5 от дневния ред – Жалби и сигнали, кой има 

готовност с проект на решение?  

Колеги, очевидно проектите на решения в тази точка нямат 

готовност за доклад.  

 

Продължаваме с точка 6 – Административни преписки.  
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Госпожо Солакова, заповядайте.  

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, предлагам ви получените в 

ЦИК заявки за допълнителен брой протоколи да ги препратим на 

главния секретар на Министерския съвет.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля, 

режим на гласували.  

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева и Цветозар Томов); против – няма.  

 

Господин Томов, заповядайте в точка 3 – Разяснителна 

кампания.  

ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Колеги, във вътрешната мрежа са 

качени седем банера, които предлагам да видим, евентуално 

одобрим и да бъдат разпространени чрез медиите, на сайта на ЦИК и 

на страницата във Фейсбук. Качени са в днешна вътрешна мрежа в 

моя папка. Моля ви да ги видите и евентуално да ги одобрим.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля да се 

запознаете с материалите.  

Колеги, по текстовете на тези материали има ли предложения 

за редакции?  

Ако няма, моля да гласуваме тяхното одобряване и 

публикуването им във Фейсбук страницата на Централната 

избирателна комисия, на интернет страницата на ЦИК и да се 

разпространяват, както и останалите материали от този вид.  

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева и Цветозар Томов); против – няма.  
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Колеги, закривам заседанието на Централната избирателна 

комисия. Насрочвам следващото за утре – 18 октомври 2023 г., от 

10,30 ч. Благодаря.  

 

 

(Закрито в 17,20 ч.) 

 

 

ПРЕДСЕДАТЕЛ:  

       Камелия Нейкова  

 

    СЕКРЕТАР:  

       Севинч Солакова  

 

 

 

 

Стенографи:  

  Божидарка Бойчева 

 

  Катя Бешева 

  

Нина Иванова  

 


